
Wniosek  

z dnia 3.06.2019 

podczas dyżuru Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

 

 

 

Mieszkaniec:  

xxxxxxxxxxxxxx 

ul. xxxxxxxxxx 

47-200 Kędzierzyn-Koźle 

Tel. xxxxxxxxxxxx 

 

Mieszkaniec poruszył kilka spraw.  

1. Poinformował o zagrożeniu jaki stwarza stojący przy domu słup 

elektryczny ( przy wjeździe ). Jest on bardzo stary i spękany – sprawia 

wrażenie jakby stabilizowały go tylko napięte przewody elektryczne           

( zał. 1). Ze względów bezpieczeństwa koniecznym wydaje się wymiana 

słupa elektrycznego. 

2. Zwrócił uwagę na stojącą wodę opadową na wjeździe do podwórza 

budynku – związane jest to z remontem ulicy Kadetów. Wykonawca 

położył nawierzchnie nowego chodnika, która jest usytuowana wyżej niż 

dotychczasowa nawierzchnia wjazdu. Mieszkańcy wspólnoty przy ulicy 

Kadetów proszą o przywrócenie stanu z przed remontu tj. ewentualnego 

podwyższenia nawierzchni wjazdu ( zał.2). 

3. Przypomniał umowę ustną z przedstawicielem Wydziału Ochrony 

Środowiska UM dotyczącej rosnącej przy Kadetów róży, która miała być 

przycinana a nigdy do tego nie doszło. W aktualnym stanie szpeci i 

mieszkaniec zasugerował jej usunięcie i zaoferował bezinteresowne 

posadzenie drzewka w swoim zakresie ( zał. 3).  



4. Zwrócił uwagę na ciemności na chodnikach ulicy Kadetów po zmroku. 

Zamontowane lampy oświetlają ulicę natomiast gałęzie drzew zasłaniają 

niemal całkowicie chodnik. Mieszkańcy obawiają się o bezpieczeństwo i 

proszą o nasilenie oświetlenia – sugerując w pierwszym rządzie 

przycięcie gałęzi. 

Dokonałem starannego rozpoznania zgłaszanych problemów i potwierdzam ich 

uciążliwość. 

Proszę Panią Prezydent o zajęcie stanowiska. 

 

  

 

 

Z poważaniem 


